
 
 
Geachte adviesraad, 
 
Hartelijk dank voor uw “ongevraagd advies” d.d. 28 september 2024. 
De kern van het advies komt voort uit uw zorg over de oplopende wachtlijsten voor onze inwoners, 
Ɵjdige zorg voor meest kwetsbaren en de werkdruk bij de uitvoerende medewerkers.  Deze zorgen 
delen wij met u. 
Beide zaken hebben binnen onze gemeente de aandacht.  
Daarom heeŌ het college ook enkele voorstellen tot veranderingen voorgelegd aan de 
gemeenteraad. Deze heeŌ daarover besloten in de vergadering van 16 december. Deze voorstellen 
gaan we verder uitwerken en wij zullen de Adviesraad daar in 2025 graag bij betrekken. Om in te 
gaan op uw adviezen: 
 
Personeelskrapte 
De onderliggende oorzaak van langere wachƫjden is het chronisch gebrek aan personeel. 
Er zijn weinig mensen beschikbaar die het werk kunnen doen. Dat tekort zien we terug op diverse 
plekken in de arbeidsmarkt. Wij hebben daar niet direct invloed op. 
De aanbieders proberen daarin samen te werken, en ook te kijken waar aanbieders elkaar kunnen 
aanvullen. Het gesprek voor oplossingen voeren we regelmaƟg met alle aanbieders. 
 
Adviezen inkoop 
U stelt een aantal zaken over de inkoop van de zorg. 
De hulp bij huishouden wordt transparant via een aanbesteding ingekocht. Dat zal ook in 2025 weer 
conform wet- en regelgeving worden gedaan. 
De stabiliteit van aanbieders wordt binnen een procedure gecheckt op kwaliteit, financieel terrein, 
en op het terrein van de conƟnuïteit. 
U stelt een intervenƟeteam voor. Op dit moment bekijken wij integraal hoe we het beste om kunnen 
gaan met de wachƫjden onder meer in het kader van het maatregelenpakket Ravijnjaar en het 
toekomstbestendig maken van het sociaal domein.  
Daarbij kijken we intern hoe om te gaan met de lange wachƫjden, en Ɵjdige hulp voor kwetsbaren. 
 
Adviezen indicaƟestellingen 
U adviseert De “houdbaarheidsdatum” van indicaƟes met aandacht uit te geven en ook in lengte aan 
te passen op de huidige wachtlijsƫjd. 
Voor wat betreŌ in indicaƟes gaan we onderzoeken in hoeverre het mogelijk en wenselijk is om 
indicaƟes voor langere of onbepaalde Ɵjd af te geven.  
U stelt voor het indiceren transparant te maken en mocht dit gewenst zijn uit te besteden aan een 
kundige organisatie waarbij de gemeente als zodanig alleen een controlerende functie blijft 
behouden. 
Het indiceren gebeurt transparant en kundig door onze consulenten. Uitbesteden heeŌ geen 
meerwaarde, maar brengt wel meer kosten met zich mee. Dat is, ook gezien de ontwikkelingen, niet 
gewenst. 
 
 
Wij willen u hartelijk bedanken voor het meedenken. 
Vriendelijke groet, 
 
 
Namens Het college van B&W 
 
 



 


